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De voorzitter: De ingekomen
stukken staan op een lijst die op de
tafel van de griffier ter inzage ligt. Op
die lijst heb ik voorstellen gedaan
over de wijze van behandeling. Als
aan het einde van de vergadering
daartegen geen bezwaren zijn
ingekomen, neem ik aan dat de
Kamer zich met de voorstellen heeft
verenigd.

Aan de orde zijn de stemmingen
over vijf moties, ingediend tijdens
het debat over de Wereldhandels-
organisatie, te weten:
- de motie-Karimi over de positie van
ontwikkelingslanden (25074, nr. 16);
- de motie-Karimi over milieu- en
sociale normen (25074, nr. 17);
- de motie-Koenders c.s. over een
ILO-WTO-forum (25074, nr. 18);
- de motie-Koenders c.s. over het
voorzorgbeginsel (25074, nr. 19);
- de motie-Marijnissen over een
duurzaam internationaal handels-
systeem (25074, nr. 20).

(Zie de vergadering van heden.)

De voorzitter: Op verzoek van de
heer Marijnissen zal eerst worden
gestemd over zijn motie (25074, nr.
20).

In stemming komt de motie-
Marijnissen (25074, nr. 20).

De voorzitter: Ik constateer, dat de
aanwezige leden van de fractie van
de SP voor deze motie hebben
gestemd en die van de overige
fracties ertegen, zodat zij is
verworpen.

In stemming komt de motie-Karimi
(25074, nr. 16).

De voorzitter: Ik constateer, dat de
aanwezige leden van de fracties van
GroenLinks, het GPV, de RPF en de
SGP voor deze motie hebben
gestemd en die van de overige
fracties ertegen, zodat zij is
verworpen.

In stemming komt de motie-Karimi
(25074, nr. 17).

De voorzitter: Ik constateer, dat de
aanwezige leden van de fracties van
de SP, GroenLinks, het GPV, de RPF
en de SGP voor deze motie hebben
gestemd en die van de overige

fracties ertegen, zodat zij is
verworpen.

In stemming komt de motie-
Koenders c.s. (25074, nr. 18).

De voorzitter: Ik constateer, dat
deze motie met algemene stemmen
is aangenomen.

In stemming komt de motie-
Koenders c.s. (25074, nr. 19).

De voorzitter: Ik constateer, dat de
aanwezige leden van de fractie van
de VVD tegen deze motie hebben
gestemd en die van de overige
fracties ervoor, zodat zij is aangeno-
men.

Regeling van werkzaamheden

De voorzitter: Ik stel voor, te
behandelen op donderdag 14
oktober bij het begin van de
vergadering de wetsvoorstellen:
- Wijziging van de Warenwet in
verband met de invoering van
bestuursrechtelijke boeten wegens
overtredingen van voorschriften bij
of krachtens de Warenwet gesteld
(26698);
- Wijziging van artikel 2 van de
Infectieziektenwet (26701).

Daartoe wordt besloten.

De voorzitter: Op verzoek van de
VVD-fractie benoem ik in:
- de vaste commissie voor Buiten-
landse Zaken het lid Van Baalen tot
plv. lid in de bestaande vacature;
- de algemene commissie voor
Europese Zaken het lid Voorhoeve
tot plv. lid in plaats van het lid Klein
Molekamp en het lid Van Baalen tot
lid in plaats van het lid Voorhoeve;
- de vaste commissie voor
Nederlands-Antilliaanse en Aru-
baanse Zaken het lid Van Baalen tot
lid in plaats van het lid Oplaat en het
lid Oplaat tot plv. lid in de bestaande
vacature;
- de vaste commissie voor Economi-
sche Zaken het lid Van Baalen tot plv.
lid in plaats van het lid Cornielje;
- de vaste commissie voor Justitie
het lid Van Baalen tot plv. lid in
plaats van het lid Passtoors;
- de vaste commissie voor Onder-
wijs, Cultuur en Wetenschappen het
lid Passtoors tot lid in plaats van het
lid Remak en het lid Van Baalen tot
plv. lid in plaats van het lid Pas-
stoors;

- de vaste commissie voor Binnen-
landse Zaken en Koninkrijksrelaties
het lid O.P.G. Vos tot lid in plaats van
het lid Terpstra;
- de vaste commissie voor Volksge-
zondheid, Welzijn en Sport het lid
Blok in plaats van het lid De Vries.

Ik stel voor, de stukken 21563, nr. 8,
24036, nr. 131, 25880, nr. 8, 26200-VI,
nr. 69, 26200-VIII, nr. 114, 26200-XV,
nrs. 85, 86 en 89, 26200-XVI, nr. 87,
en 26257, nr. 14 voor kennisgeving
aan te nemen.

Daartoe wordt besloten.

De voorzitter: Het woord is aan de
heer De Cloe.

De heer De Cloe (PvdA): Voorzitter!
Gisteren hebben de vaste commis-
sies voor Binnenlandse Zaken en
Koninkrijksrelaties, voor Justitie en
voor VWS met een aantal bewinds-
lieden gesproken over het EK 2000.
Ik verzoek u het verslag van dit
algemeen overleg op de agenda van
volgende week te plaatsen.

De voorzitter: Ik zal daartoe een
nader voorstel doen. Ik denk dat het
mogelijk is om dit verslag in de loop
van de volgende week te bespreken.

Aan de orde is het debat naar
aanleiding van een algemeen overleg
op 30 september 1999 over
voortijdig schoolverlaten.
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De heer Rabbae (GroenLinks):
Voorzitter! Mijn fractie hecht eraan in
dit korte debat de Kamer een aantal
uitspraken over het bestrijden van
schooluitval te vragen. Het gaat
daarbij met name om afstemming
tussen de regionale meldingscentra
en de leerplichtambtenaar en het
creëren van een voorschakelcursus
binnen de ROC’s onder het niveau
van assistent. Verder gaat het om de
acceptatieplicht voor ROC’s, die op
grond van een aantal overwegingen
soms risicoleerlingen weigeren. En
ten slotte zou ik de Kamer een
uitspraak willen vragen over het
verschijnsel dat jongeren soms door
werkgevers weggeplukt worden,
waarna zij het risico lopen aan hun
lot overgelaten te worden, terwijl het
in hun belang en in dat van de
Nederlandse samenleving is dat zij
van de werkgever de mogelijkheid
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